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Møteprotokoll 
for 

Kommunestyret 
 
Møtedato: 02.05.2018 
Møtestad: Kommunestyresalen 
Møtetid: 15.00 - 19.20 
 
Møtet vart styrt av ordførar Øyvind H. Oddekalv. 
 
Medlemmene var innkalla i skriv dat. 24.04.18 og møtet var kunngjort i pressa 21.03.18. 
 
I starten av møtet framførte 2 elevar frå Meland kulturskule ein duett på eufonium og kornett. 
 
Programansvarleg for Alver orienterte om prosjektet Nordhordland Brann og redning. 
I tillegg orienterte han om status Alver kommune. 
 
Leiar for referansegruppa - identitet, symbol og felles kultur Nils Marton Aadland orienterte om 
status for arbeidet med symbol. 
 
Astrid Anne Fjeldstad fekk permisjon frå kl. 18.00.  
Bente O. Sagstad møtte frå kl. 18.00. 
 
Tore Kvalheim var kalla inn, men møtte ikkje. 
 
Silje Ingelin Sæterstøl meldte forfall seint. Det lukkast ikkje å få inn vara. 
 
Ved opprop var 25 medlemmer til stades, møtande varefolk medrekna. 
 
Av 27 medlemmer var 25 til stades ved handsaming av sakene 20 - 32. 
 
Kommunestyret hadde pause frå kl. 16.25 - 16.35. 
 
Det vart halde gruppemøte frå kl. 17.45 - 17.55, frå kl. 18.15 - 18.20 og frå kl. 18.45 - 18.50. 
 
 

Møtedeltakarar Parti Rolle 

Øyvind H. Oddekalv AP Ordførar 

Nils Marton Aadland H Varaordførar 

Anne Grete Eide AP Medlem 

Erling Rønnestad KRF Medlem 

Tormod Skurtveit AP Medlem 

Kjersti Vikebø Nesse AP Medlem 

Tom Inge Karlsen AP Medlem 

Åse Nina Sudmann AP Medlem 

Øystein Berland Blom H Medlem 

Mabel Johansen H Medlem 

Thomas H. Wallem H Medlem 

Fredrik Seliussen H Medlem 
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Øyvind Bratshaug FrP Medlem 

Henriette Fennelly FrP Medlem 

Sølvi Norunn Knudsen SP Medlem 

Rune Lekven Skår SP Medlem 

Marit Samnøy Jøssang KRF Medlem 

Stian Lavik KRF Medlem 

Beate Seveline Eknes Uavh Medlem 

Karina Garnes Reigstad MDG Medlem 

Morten Klementsen BF Medlem 

Åshild Aamli MDG Medlem 

Astrid Anne Fjeldstad SP Medlem 

Bente Oliversen Sagstad SP Varamedlem 

Are Nygård AP Varamedlem 

Roy Tore Skaar FrP Varamedlem 

  

Forfall meldt frå følgjande medl. Parti 

Asbjørn Larsen AP 

Sigmund Larsen FrP 

Silje Ingelin Sæterstøl V 

Ørjan Evald Kristiansen Uavh 

 

 
Desse møtte frå administrasjonen: Rådmann Martin W. Kulild, personal- og organisasjonssjef  
Kari Anne Iversen, sektorsjef teknisk Anny Bastesen, leiar kultur Eirik Utne og økonomisjef  
Per Inge Olsen. 
 
 
Protokollførar: Randi Hilland 
 
 

3. mai 2018 
 
 

Øyvind H. Oddekalv 
ordførar 

 
 
 
 

Randi Hilland                                                                                                             Nils Marton Aadland 
konsulent                                                                                                                          varaordførar 
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Sakliste 
Saknr Tittel 
        

20/2018 Godkjenning av innkalling og sakliste 

21/2018 Godkjenning av møteprotokoll 

22/2018 Referatsaker 

23/2018 Orientering om status Alver kommune 

24/2018 Økonomisk rapportering mars 2018 med budsjettendring 

25/2018 Restaurering av meieriet - tilleggsfinansiering 

26/2018 Uteområde Sagstad skule - Gjennomføring og finansiering 

27/2018 Forvaltningsrevisjonsrapport Meland kommune - Vedtaksoppfølging 

28/2018 Spelemidlar til lokale kulturbygg - desentralisert ordning 2018 

29/2018 Søknad om tilskot til utbygging av breiband 2018 

30/2018 Tilkoplingsavgift til kommunalt vatn og avlaup for ikkje-søknadspliktige bueiningar 

31/2018 Auke i budsjett til utlån av startlånsmidlar for 2018 

32/2018 Søknad om permisjon frå politiske verv 
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20/2018: Godkjenning av innkalling og sakliste 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Innkalling og sakliste vert godkjent. 

 
02.05.2018 KOMMUNESTYRET 
 
Ordførar opplyste om at det er sendt ut 2 tilleggssaker. 
 
Sak 24 vil verte handsama etter sak 25 og 26. 
 
I tillegg er det kome inn eit grunngitt spørsmål som det vil bli svara på i slutten av møtet. 
 
KS - 20/2018 SAMRØYSTES VEDTAK: 
Innkalling og sakliste med to tilleggssaker og endra rekkefølgje på saklista vert godkjent. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

21/2018: Godkjenning av møteprotokoll 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Møteprotokoll frå møte 21.03.18 vert godkjent. 

 
02.05.2018 KOMMUNESTYRET 
 
 
KS - 21/2018 SAMRØYSTES VEDTAK: 
Møteprotokoll frå møte 21.03.18 vert godkjent. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

22/2018: Referatsaker 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Meldingane vert tekne til orientering. 

 
02.05.2018 KOMMUNESTYRET 
 
 
KS - 22/2018 SAMRØYSTES VEDTAK: 
Meldingane vert tekne til orientering. 
 
 
 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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23/2018: Orientering om status Alver kommune 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Orienteringane vert tekne til vitande. 

 
02.05.2018 KOMMUNESTYRET 
Programansvarleg Ørjan Raknes Fortun gav ei orientering i starten av møtet. 
 
KS - 23/2018 SAMRØYSTES VEDTAK: 
Orienteringane vert tekne til vitande. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

24/2018: Økonomisk rapportering mars 2018 med budsjettendring 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Kommunestyret tek økonomisk rapportering per mars til orientering. 
Kommunestyret vedtek følgjande endringar i budsjettet for 2018:  
Drift: 

1. Reduksjon i inntekter på finansområdet med totalt kr 1.230.000,-. 
2. Auke i utgiftsramma til tenesteområda delegert til rådmannen å fordele: kr 2.400.000,- 
3. Avsetning til disposisjonsfond kr 500.000,- vert teke ut av budsjettet 
4. Bruk av disposisjonsfond vert budsjettert med kr 3.130.000,-  

Investering: 
5. Reduksjon prosjekt K00272 – Utviding Marihøna Barnehage kr 7.125.000,- til kr 0. 
6. Reduksjon prosjekt K00789 – Ny Driftsstasjon med kr 2.537.500,- til kr 10.300.000,- 
7. I tillegg kjem auke prosjekt K00 261 – Uteareal Sagstad skule med kr 26.350.000,-  

(vedtak i eigen sak)  
Endring i finansiering av investeringar: 

8. Auke i mva-refusjon kr 3.178.200,- 
9. Auke i bruk av lån kr 13.509.300,- 

 
 
25.04.2018 FORMANNSKAPET 
 
Alternativ framlegg til vedtak frå AP: 
Nytt pkt.  
 
I tillegg kjem auke prosjekt 556 - restaurering av Meieribygget med kr 9.000.000,-. 
 
Avrøysting: 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak fekk 3 røyster for, (KrF, Frp, H). 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak med tillegg nytt punkt frå AP fekk 3 røyster for, (2 AP, SP), og 
med ordførar si dobbelstemme vart dette framlegget vedteke. 
 
Pkt 8. og 9 i rådmannen sitt framlegg til vedtak vart endra tilsvarande. 
 
 
 
 
 



6 
 

FS - 33/2018 FRAMLEGG TIL VEDTAK (MOT 3 RØYSTER): 
Kommunestyret tek økonomisk rapportering per mars til orientering. 
 
Kommunestyret vedtek følgjande endringar i budsjettet for 2018:  
Drift: 

1. Reduksjon i inntekter på finansområdet med totalt kr 1.230.000,-. 
2. Auke i utgiftsramma til tenesteområda delegert til rådmannen å fordele: kr 2.400.000,- 
3. Avsetning til disposisjonsfond kr 500.000,- vert teke ut av budsjettet 
4. Bruk av disposisjonsfond vert budsjettert med kr 3.130.000,-  

Investering: 
5. Reduksjon prosjekt K00272 – Utviding Marihøna Barnehage kr 7.125.000,- til kr 0. 
6. Reduksjon prosjekt K00789 – Ny Driftsstasjon med kr 2.537.500,- til kr 10.300.000,- 
7. I tillegg kjem auke prosjekt K00 261 – Uteareal Sagstad skule med kr 26.350.000,-  

(vedtak i eigen sak)  
8. I tillegg kjem auke prosjekt 556 - restaurering av Meieribygget med kr 9.000.000,- 

Endring i finansiering av investeringar: 
   9. Auke i mva-refusjon kr 4.978.200,- 
10. Auke i  bruk av lån 20.709.300,- 

 

 
02.05.2018 KOMMUNESTYRET 
 
 
Endring pkt 7 i tråd med vedtak sak 26/18 - kr 18 000 000. 
Pkt 9 og 10 i formannskapet sitt framlegg til vedtak vert justert tilsvarande. 
 
Avrøysting: 
Framlegget frå formannskapet med ovannemnde endring vart samrøystes vedteke. 
 
Nils Marton Aadland, H kom med følgjande protokolltilførsel: 
Meland Høgre ser trongen for å auke tilskotet til private barnehagar i år, og vil arbeide vidare med 
dette fram til handsaminga av revidert budsjett i juni. 
 
 
KS - 24/2018 SAMRØYSTES VEDTAK: 
Kommunestyret tek økonomisk rapportering per mars til orientering. 
 
Kommunestyret vedtek følgjande endringar i budsjettet for 2018:  
Drift: 

1. Reduksjon i inntekter på finansområdet med totalt kr 1.230.000,-. 
2. Auke i utgiftsramma til tenesteområda delegert til rådmannen å fordele: kr 2.400.000,- 
3. Avsetning til disposisjonsfond kr 500.000,- vert teke ut av budsjettet 
4. Bruk av disposisjonsfond vert budsjettert med kr 3.130.000,-  

Investering: 
5. Reduksjon prosjekt K00272 – Utviding Marihøna Barnehage kr 7.125.000,- til kr 0. 
6. Reduksjon prosjekt K00789 – Ny Driftsstasjon med kr 2.537.500,- til kr 10.300.000,- 
7. I tillegg kjem auke prosjekt K00 261 – Uteareal Sagstad skule med kr 18.000.000,-  

(vedtak i eigen sak)  
8. I tillegg kjem auke prosjekt 556 - restaurering av Meieribygget med kr 9.000.000,- 

Endring i finansiering av investeringar: 
           9.     Auke i mva-refusjon kr 3.467.500,- 
          10.   Auke i  bruk av lån 13.869.000,- 
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--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

25/2018: Restaurering av meieriet - tilleggsfinansiering 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Kommunestyret utsett finansiering av prosjektet til rullering av økonomiplanen i juni 2018. 
Utsettinga kan sikre ei prioritering mellom dei ulike investeringsprosjekta, men vil seinke framdrifta 
på meieriprosjektet. Dette kan også knytast til endra føresetnader for finansiering og utgiftsføring 
av investeringsprosjekt.  
 
 
Alternativt vedtak: 
Kommunestyret godkjenner nytt budsjett for prosjekt 556 Restaurering av meieribygget med 
tilsaman kr 15,575 mill inkl. mva i 2018. Resterande budsjettsum på kr 5 mill inkl mva må leggjast 
inn i budsjettet for 2019. 
 

 
25.04.2018 FORMANNSKAPET 
 
Arbeiderpartiet fremja alternativ framlegg til vedtak frå rådmannen: 
Kommunestyret godkjenner nytt budsjett for prosjekt 556 Restaurering av meieribygget med 
tilsaman kr 15,575 mill inkl. mva i 2018. Resterande budsjettsum på kr 5 mill inkl mva må leggjast inn 
i budsjettet for 2019. 
 
Avrøysting: 
Framlegg til vedtak frå rådmannen fekk 3 røyster for, (KrF, H, FrP). 
Alternativt framlegg til vedtak frå rådmannen fekk 3 røyster for (2 AP, 1 SP), og med ordførar si 
dobbelstemme vart dette framlegget vedteke. 
 
 
FS - 34/2018 FRAMLEGG TIL VEDTAK (MOT 3 RØYSTER): 
Kommunestyret godkjenner nytt budsjett for prosjekt 556 Restaurering av meieribygget med 
tilsaman kr 15,575 mill inkl. mva i 2018. Resterande budsjettsum på kr 5 mill inkl mva må leggjast inn 
i budsjettet for 2019. 

 
02.05.2018 KOMMUNESTYRET 
 
Leiar kultur Eirik Utne presenterte planane for Meiriet på Frekhaug. 
 
Marit Jøssang, KrF med støtte frå Nils Marton Aadland, H fremja rådmannen sitt framlegg til 
vedtak: 
Kommunestyret utsett finansiering av prosjektet til rullering av økonomiplanen i juni 2018. 
Utsettinga kan sikre ei prioritering mellom dei ulike investeringsprosjekta, men vil seinke framdrifta 
på meieriprosjektet. Dette kan også knytast til endra føresetnader for finansiering og utgiftsføring av 
investeringsprosjekt.  
 
Avrøysting: 
Formannskapet sitt framlegg til vedtak fekk 15 røyster for, (7 AP, 3 SP, 2 FrP, 2 MDG, 1 BF), 
 10 røyster mot, og er såleis vedteke. 
Utsetjingsframlegget frå rådmannen fekk 10 røyster for, (5 H, 3 KrF, 1 FrP, 1 Uavh), 15 røyster mot, 
og fall. 
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KS - 25/2018 VEDTAK (MOT 10 RØYSTER): 
Kommunestyret godkjenner nytt budsjett for prosjekt 556 Restaurering av meieribygget med 
tilsaman kr 15,575 mill inkl. mva i 2018. Resterande budsjettsum på kr 5 mill inkl mva må leggjast inn 
i budsjettet for 2019. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

26/2018: Uteområde Sagstad skule - Gjennomføring og finansiering 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
«Kommunestyret godkjenner at prosjekt 261 Uteareal Sagstad skule vert fullfinansiert for 
detaljprosjektering og gjennomføring med kr 28,35 mill kr inkl mva i 2018.» 

 
25.04.2018 FORMANNSKAPET 
 
Framlegg til vedtak frå Marit Jøssang, KrF: 
 
Kommunestyret meiner at prosjekt 261 - Uteareal Sagstad skule må gjennomførast med ei lågare 
kostnadsramme enn det som er lagt fram. 
 
Avrøysting: 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak fekk 5 røyster for, (2 AP, H, FrP, SP), 1 røyst mot, og er såleis 
vedteke. 
Framlegget frå Marit Jøssang fekk 1 røyst for, (KrF), 5 røyster mot, og fall. 
 
 
FS - 35/2018 FRAMLEGG TIL VEDTAK (MOT 1 RØYST): 
Kommunestyret godkjenner at prosjekt 261 Uteareal Sagstad skule vert fullfinansiert for 
detaljprosjektering og gjennomføring med kr 28,35 mill kr inkl mva i 2018. 
 

 
02.05.2018 KOMMUNESTYRET 
 
Korrigert oversikt over kostnader og plan over området vart delt ut i møtet. 
 
Framlegg til vedtak frå Marit Jøssang, KrF: 
Kommunestyret set eit tak på kr 20 mill inkl. mva på prosjekt 261 Uteområde Sagstad skule. 
Administrasjonen kan starte opp arbeidet umiddelbart. 
Administrasjonen kan kome attende med oppdatert sak dersom ein ynskjer ramma vurdert på nytt. 
 
Avrøysting: 
Formannskapet sitt framlegg til vedtak fekk 0 røyster for, 25 røyster mot, og fall. 
Framlegg til vedtak frå Marit Jøssang vart samrøystes vedteke. 
 
 
KS - 26/2018 SAMRØYSTES VEDTAK: 
Kommunestyret set eit tak på kr 20 mill inkl. mva på prosjekt 261 Uteområde Sagstad skule. 
Administrasjonen kan starte opp arbeidet umiddelbart. 
Administrasjonen kan kome attende med oppdatert sak dersom ein ynskjer ramma vurdert på nytt. 
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--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

27/2018: Forvaltningsrevisjonsrapport Meland kommune - Vedtaksoppfølging 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Kommunestyret sluttar seg til revisjonen sine konklusjonar og tilrådingar. 
Kommunestyret ber rådmannen følgje opp forvaltningsrapporten gjennom eit prosjekt 
i samarbeid med dei andre kommunane som skal inn i Alver kommune. 
Prosjektet sitt overordna mål er å utvikle system og rutinar for ei god 
vedtaksoppfølging i Alver kommune. 
Innan 1. oktober 2018 vert rådmannen beden om å kome med ei tilbakemelding til 
kommunestyret om korleis tilrådingane i rapporten skal følgjast opp. 

 
02.05.2018 KOMMUNESTYRET 
 
 
KS - 27/2018 SAMRØYSTES VEDTAK: 
Kommunestyret sluttar seg til revisjonen sine konklusjonar og tilrådingar. 
Kommunestyret ber rådmannen følgje opp forvaltningsrapporten gjennom eit prosjekt 
i samarbeid med dei andre kommunane som skal inn i Alver kommune. 
Prosjektet sitt overordna mål er å utvikle system og rutinar for ei god 
vedtaksoppfølging i Alver kommune. 
Innan 1. oktober 2018 vert rådmannen beden om å kome med ei tilbakemelding til 
kommunestyret om korleis tilrådingane i rapporten skal følgjast opp. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

28/2018: Spelemidlar til lokale kulturbygg - desentralisert ordning 2018 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Kommunestyret gir prioritet 1 til søknad til Meieribygget på Frekhaug, gjeldande ordninga om 
spelemidlar til lokale kulturbygg, desentralisert ordning for 2018 

 
25.04.2018 FORMANNSKAPET 
 
Avrøysting: 
Framlegget frå rådmannen fekk 5 røyster for, (2 AP, H, SP, KrF), 1 røyst mot, (FrP), og er såleis 
vedteke. 
 
FS - 36/2018 FRAMLEGG TIL VEDTAK (MOT 1 RØYST): 
Kommunestyret gir prioritet 1 til søknad til Meieribygget på Frekhaug, gjeldande ordninga om 
spelemidlar til lokale kulturbygg, desentralisert ordning for 2018 

 
 
 
 

 



10 
 

02.05.2018 KOMMUNESTYRET 
 
 
KS - 28/2018 SAMRØYSTES VEDTAK: 
Kommunestyret gir prioritet 1 til søknad til Meieribygget på Frekhaug, gjeldande ordninga om 
spelemidlar til lokale kulturbygg, desentralisert ordning for 2018 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

29/2018: Søknad om tilskot til utbygging av breiband 2018 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
«Kommunestyre godkjenner at Meland kommune søkjar om tilskot til utbygging av breiband for 
følgjande område: Landsvik-Kårbø-Husebø-Sætre-Skjelanger, Gaustad-Ådland, Io, Myrtveit-Håtuft-
Hestdal-Hestnes-Grasdal-Espetveit, Fosse, Eikeland, Meland-Bjørnestad og Dalstø. Dale, Ryland syd-
Fløksand og Erstad vert omsøkt dersom det viser seg at dei har låg nok fart til å bli kvalifisert til 
søknadsordninga. Dersom det skulle vise seg at søknadssummen overstig ramma Hordaland 
fylkeskommune har fått tildelt skal områda med lågast fart i dag bli prioritert. Søknaden vert sendt 
utan kommunal medfinansiering frå disposisjonsfondet.» 
  
Alternativt vedtak: 
«Kommunestyre godkjenner at Meland kommune søkjar om tilskot til utbygging av breiband for 
følgjande område: Landsvik-Kårbø-Husebø-Sætre-Skjelanger, Gaustad-Ådland, Io, Myrtveit-Håtuft-
Hestdal-Hestnes-Grasdal-Espetveit, Fosse, Eikeland, Meland-Bjørnestad og Dalstø. Dale, Ryland syd-
Fløksand og Erstad vert omsøkt dersom det viser seg at dei har låg nok fart til å bli kvalifisert til 
søknadsordninga. Dersom det skulle vise seg at søknadssummen overstig ramma Hordaland 
fylkeskommune har fått tildelt skal områda med lågast fart i dag bli prioritert. Kommunen bevilger 
inntil kr 2 mill frå disposisjonsfondet til kommunal medfinansiering for å oppnå vilkåret om 25 % 
lokal medfinansiering.» 
 

 
02.05.2018 KOMMUNESTYRET 
 
Rådmannen sitt alternative framlegg til vedtak vart fremma i møtet: 
Kommunestyre godkjenner at Meland kommune søkjar om tilskot til utbygging av breiband for 
følgjande område: Landsvik-Kårbø-Husebø-Sætre-Skjelanger, Gaustad-Ådland, Io, Myrtveit-Håtuft-
Hestdal-Hestnes-Grasdal-Espetveit, Fosse, Eikeland, Meland-Bjørnestad og Dalstø. Dale, Ryland syd-
Fløksand og Erstad vert omsøkt dersom det viser seg at dei har låg nok fart til å bli kvalifisert til 
søknadsordninga. Dersom det skulle vise seg at søknadssummen overstig ramma Hordaland 
fylkeskommune har fått tildelt skal områda med lågast fart i dag bli prioritert. Kommunen bevilger 
inntil kr 2 mill frå disposisjonsfondet til kommunal medfinansiering for å oppnå vilkåret om 25 %  
lokal medfinansiering. 
 
 

Tilleggsframlegg frå Sølvi Knudsen, SP: 
Kommunestyret ber om at det vert utarbeidd kostnadsoverslag vedk. utbygging av breiband/fiber og 
mobil i alle delar av Meland kommune der det i dag ikkje er slikt tilbod. Kostnadsoverslaget vert lagt 
fram for kommunestyret før budsjetthandsaminga for 2019. 
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Avrøysting: 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak fekk 0 røyster for, 25 røyster mot og fall. 
Rådmannen sitt alternative framlegg til vedtak vart samrøystes vedteke. 
Tilleggsframlegg frå Sølvi Knudsen vart samrøystes vedteke. 
 

 
KS - 29/2018 SAMRØYSTES VEDTAK: 
Kommunestyre godkjenner at Meland kommune søkjar om tilskot til utbygging av breiband for 
følgjande område: Landsvik-Kårbø-Husebø-Sætre-Skjelanger, Gaustad-Ådland, Io, Myrtveit-Håtuft-
Hestdal-Hestnes-Grasdal-Espetveit, Fosse, Eikeland, Meland-Bjørnestad og Dalstø. Dale, Ryland syd-
Fløksand og Erstad vert omsøkt dersom det viser seg at dei har låg nok fart til å bli kvalifisert til 
søknadsordninga. Dersom det skulle vise seg at søknadssummen overstig ramma Hordaland 
fylkeskommune har fått tildelt skal områda med lågast fart i dag bli prioritert. Kommunen bevilger 
inntil kr 2 mill frå disposisjonsfondet til kommunal medfinansiering for å oppnå vilkåret om 25 % lokal 
medfinansiering. 
 
Kommunestyret ber om at det vert utarbeidd kostnadsoverslag vedk. utbygging av breiband/fiber og 
mobil i alle delar av Meland kommune der det i dag ikkje er slikt tilbod. Kostnadsoverslaget vert lagt 
fram for kommunestyret før budsjetthandsaminga for 2019. 
 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

30/2018: Tilkoplingsavgift til kommunalt vatn og avlaup for ikkje-søknadspliktige 
bueiningar 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Kommunestyret fritek etablering av bueiningar i samsvar med byggesaksforskrifta (SAK10) § 2-2 for 
tilknytingsgebyr etter Forskrift om vass- og avlaupsgebyr i Meland kommune § 5 andre ledd andre 
setning. Det skal betalast årsgebyr for bueiningane i samsvar med forskrifta § 6. 

 
17.04.2018 UTVAL FOR DRIFT OG UTVIKLING 
 
 
UDU - 36/2018 SAMRØYSTES FRAMLEGG TIL VEDTAK: 
Kommunestyret fritek etablering av bueiningar i samsvar med byggesaksforskrifta (SAK10) § 2-2 for 
tilknytingsgebyr etter Forskrift om vass- og avlaupsgebyr i Meland kommune § 5 andre ledd andre 
setning. Det skal betalast årsgebyr for bueiningane i samsvar med forskrifta § 6. 

 
25.04.2018 FORMANNSKAPET 
 
 
FS - 37/2018 SAMRØYSTES FRAMLEGG TIL VEDTAK: 
Kommunestyret fritek etablering av bueiningar i samsvar med byggesaksforskrifta (SAK10) § 2-2 for 
tilknytingsgebyr etter Forskrift om vass- og avlaupsgebyr i Meland kommune § 5 andre ledd andre 
setning. Det skal betalast årsgebyr for bueiningane i samsvar med forskrifta § 6. 

 



12 
 

02.05.2018 KOMMUNESTYRET 
 
 
KS - 30/2018 SAMRØYSTES VEDTAK: 
Kommunestyret fritek etablering av bueiningar i samsvar med byggesaksforskrifta (SAK10) § 2-2 for 
tilknytingsgebyr etter Forskrift om vass- og avlaupsgebyr i Meland kommune § 5 andre ledd andre 
setning. Det skal betalast årsgebyr for bueiningane i samsvar med forskrifta § 6. 

 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

31/2018: Auke i budsjett til utlån av startlånsmidlar for 2018 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Prosjekt 910 Startlån: 
Beløp til vidareutlån i 2018 vert auka med kr 8,0 mill. frå kr 7,0 mill. til kr 15,0 mill. 
Auken vert finansiert med auke i bruk av bundne investeringsfond (Tidlegare motteke 
ekstraordinære avdrag avsett til fond)med kr 8,0 mill. 
 

 
25.04.2018 FORMANNSKAPET 
 
 
FS - 38/2018 SAMRØYSTES FRAMLEGG TIL VEDTAK: 
Prosjekt 910 Startlån: 
Beløp til vidareutlån i 2018 vert auka med kr 8,0 mill. frå kr 7,0 mill. til kr 15,0 mill. 
Auken vert finansiert med auke i bruk av bundne investeringsfond (Tidlegare motteke 
ekstraordinære avdrag avsett til fond)med kr 8,0 mill. 
 

 
02.05.2018 KOMMUNESTYRET 
 
 
KS - 31/2018 SAMRØYSTES VEDTAK: 
Prosjekt 910 Startlån: 
Beløp til vidareutlån i 2018 vert auka med kr 8,0 mill. frå kr 7,0 mill. til kr 15,0 mill. 
Auken vert finansiert med auke i bruk av bundne investeringsfond (Tidlegare motteke 
ekstraordinære avdrag avsett til fond)med kr 8,0 mill. 
 
 
 
 
 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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32/2018: Søknad om permisjon frå politiske verv 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
«Kommunestyret godkjenner at Karina Garnes Reigstad får innvilga permisjon frå politiske verv for 
perioden 01.06.18 – 09.09.19.» 

 
02.05.2018 KOMMUNESTYRET 
 
 
KS - 32/2018 SAMRØYSTES VEDTAK: 
Kommunestyret godkjenner at Karina Garnes Reigstad får innvilga permisjon frå politiske verv for 
perioden 01.06.18 – 09.09.19. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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Grunngjeve spørsmål til møte i kommunestyret 02.05.2018 
 
Hei ! 
 
Spørsmålet er om Meland har fulgt anbefalinga om å skaffa seg jodd tablettar i 
beredskapssammenheng – anbefalt av statens strålevern. 
 
Mange kommunar har ikkje fulgt denne anbefalinga – er Meland ei av desse kommuane? 
 
Saka omtalt på NRK 10 april. 
 
 
Mvh 
Øyvind Bratshaug 
FRP  

 

 
 
Svar på grunngjeve spørsmål frå Øyvind Bratshaug (FrP) om jodtablettar 
 
Spørsmålet gjeld om Meland kommune har fulgt tilrådinga frå Statens Strålevern om å skaffe 
jodtablettar. Denne tilrådinga vart gitt i desember i fjor.  
Bakgrunnen for saka er grunna stadig større trafikk med atomdrevne ubåtar langs norskekysten, er 
kommunane oppmoda om å skaffe seg jodtablettar for lokal lagring. Desse må bestillast frå 
sentrallager i Oslo. 
 
NRK melde 10. april i år at berre 166 av landets 422 kommunar har fulgt oppfordringa til Statens 
Strålevern. Meland kommune er ein av dei 166 kommunane som har fulgt oppfordringa og bestilt 
tablettar. 
 
Kommuneoverlegen har på vegne av Meland (og Radøy) kommune bestilt og fått ca. 2200 dosar jod i 
februar 2018. Dette skal dekkje dei gruppenesom det er tilrådd å ha beredskap for. 
 
Tablettane blir no oppbevarte på Frekhaug legesenter og det blir diskutert om ein skal ha ei meir 
framskoten lagring. 
 
Frekhaug, 2.5.2018 
Øyvind H Oddekalv 
ordførar 
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